
اقتصادی 6

گروه اقتصادی - حمید جهانگیری 
درنشست بررسی مشکلات مسکن های 

مهر شــهر حاجی آباد با اشاره به ساخت 
و ســازهای غیرقانونی در مســکن های 

مهــر افزود: برخی از ساخت وســازهای 
غیرمجاز، خدمات رسانی در مواقع بحرانی 
به ساکنان را با مشکلاتی مواجه می کند لذا 
مســوولان در حوزه های مرتبط با مسکن 
مهر باید از این مجتمع ها حضوری بازدید 

کنند.
وی ادامه داد: برخی از مشــکلات 
موجــود ماننــد تعیین نشــدن حریم و 
محوطه ســازی متوجه متولیان ساخت و 
ساز در زمان وقت است که باید با بازنگری 

دوباره مشکلات موجود رفع شود.
فرماندار حاجی آباد گفت: ساکنان در 
این مجتمع ها نباید با اقدامات غیرقانونی، 
خدمات رســانی به ســایرین را با مشکل 

مواجه کنند.
جهانگیری فراهم کردن امکانات و 
زیرساخت های لازم برای خدمات رسانی 
عمومــی را ضروری دانســت و افزود: با 
متخلفان باید برخورد قانونی صورت گیرد 
تا در خدمات رســانی برای سایر ساکنان 

مشکلی ایجاد نشود.

وی ضمن قدردانــی از تلاش های 
سپاه، شهرداری و شورای شهر حاجی آباد 
مبنی بر برگــزاری کارفرهنگی در برخی 
مســکن های مهر، شروع این فعالیت های 
فرهنگی در محلات را فرصت ارزشمندی 
برای نهادینه کردن قوانین در بین ســاکنان 

این مجتمع ها دانست.

عــلاوه بر مســائل حقوقی برخی 
مجتمع های مســکن مهر، رعایت نکردن 
حقوق شهروندی از جاره نشین ها و برخی 
از ساکنان، نصب کانکس ها در قالب سوپر 
مارکت شخصی در این مجتمع ها، قطعی 
مکرر آب و مشــخص نبودن هزینه های 
ثابت شــارژ و مبلــغ پرداختی آب و برق 

بخشی از مشــکلات موجود در برخی از 
مجتمع ها باعث ایجاد تنش بین ســاکنان 

می شود.
استاندارهرمزگان مردادماه امسال در 
نشست ستاد بازآفرینی شهری و شورای 
مسکن این استان اعلام کرد: بیش از هزار 
و ۵۰۰ واحد مســکن مهر نیز در قالب پنج 

تعاونی در هرمزگان، دارای مسائل حقوقی 
و پرونده در دستگاه قضایی هستند.

 به گفتــه فریدون همتــی، هزار و 
۳۰۴ واحد مســکن مهر در استان تا پایان 
شهریورماه سال جاری مورد بهره برداری 
قرار می گیرد و همچنین هزار و ۵۳۸ واحد 
مسکن مهر دیگر نیز در هرمزگان تا پایان 
ســالجاری تکمیل و آمــاده واگذاری به 

متقاضیان خواهدشد.
از مجموع ۵۳ هزار واحد مســکن 
مهرهرمزگان ۳۶ هزار واحد در شــهرک 
پیامبراعظــم )ص( بندرعبــاس به عنوان 
بزرگ تریــن طرح مســکن مهر اســتان 

هرمزگان متمرکز شده است.

فرماندار حاجی آباد هرمزگان:

مسئولان حضوری مشکلات مجتمع های مسکن مهر را رصد کنند

جزییات تکمیل اطلاعات متقاضیان دریافت کمک ودیعه مسکن اعلام شداختصاص هزار و ۶۰۰ میلیارد ریال برای اجرای طرح یارانه دستمزد

گــروه اقتصادی - در نخســتین 
جلسه مشــترک هم اندیشی میز صادرات 
اصناف هرمزگان که به درخواســت اتاق 
اصناف و به میزبانی اتاق بازرگانی برگزار 
شد، ضمن بررســی ظرفیت های صنفی 
صادراتی اســتان، چالش ها و موانع و البته 
ظرفیت های قانونی مغفول مانده صادراتی 
اســتان توســط اعضای حاضــر در این 

نشست مشترک مورد بحث قرار گرفت.
رئیس اتــاق اصناف مرکز اســتان 
هرمــزگان نیــز در این نشســت ضمن 
تحســین برانگیز خوانــدن اقدامات اتاق 
بازرگانــی بندرعباس به عنــوان یکی از 
قدیمی ترین اتاق های بازرگانی کشــور، 
اظهــار کرد: طبــق مــاده ٧۸ قانون نظام 

صنفی با تکیه بر ظرفیت های عظیم استان 
هرمــزگان با همــکاری و حمایت اتاق 
بازرگانــی و صنوف فعــال میز صادرات 
اصناف تشــکیل و فعالیت خود را پس از 
گذراندن دوره های آموزشی آغاز خواهد 

کرد.
عبدالمجید جلالی با اشاره به تمرکز 
صــادرات در بخش های دولتی از وجود 
مشــکلات متعدد برای بخش خصوصی 
در زمینه صادرات و بازگشــت ارز دولتی 
گلایــه کرد و افزود: خود تحریمی حاکم 
بر تجــارت اســتان و کشــور ضربات 
جبران ناپذیــری را برای تجار و بازرگانان 

استان در پی داشته است.
نماینده هرمــزگان در اتاق اصناف 

ایران در ادامه بر ضرورت تقویت گفتمان 
بخش خصوصی با همت اتاق های سه گانه 
اصناف، بازرگانی و تعاون استان تأکید کرد 
و گفت: افزایــش تعاملات بین اتاق های 
ســه گانه اســتان با هدف درخواســت 
مطالبات بخش خصوصــی از دولت در 

دستور کار قرارگرفته شده است.
جلالی با تقدیــر از رئیس اتحادیه 
اســتانی فرش دســتباف خواستار ثبت 
برند اســتانی فرش بافته شــده در استان 
هرمزگان شــد. رئیس اتاق اصناف مرکز 
اســتان هرمزگان در بخش پایانی سخنان 
خود بیان کرد: علم کســب وکار به سمت 
فروش مجازی و فروشگاه های زنجیره ای 
در خال حرکت است و بایستی از ظرفیت 

آموزشــی اتاق بازرگانی و دیگر نهادهای 
متولی بهره مند کردیم.

همچنیــن رئیس اتــاق بازرگانی، 
صنایع، معدن و کشــاورزی بندرعباس 
در این نشســت مهم ترین اصل در حوزه 
صــادرات را بازاریابی دانســت و عنوان 
کرد: متأسفانه عده کثیری از صادرکنندگان 
اســتان بعد از صادر کردن کالای خود به 

دنبال بازاریابی هستند.
محمدرضا صفا بــا بیان اینکه علم 
تجارت و کســب وکار به ســمت فضای 
مجــازی در حال حرکت اســت، گفت: 
بایســتی با اســتفاده از این ظرفیت عظیم 
و همچنیــن آمــوزش و آماده ســازی 
زیرســاخت ها، محصولات و برندهای 

هرمزگان را در بازارهای منطقه و جهانی 
معرفی کنیم.

وی بیــان کــرد: اتــاق بازرگانی، 
صنایع، معدن و کشــاورزی بندرعباس 
فرصت پیش آمده برای توســعه صادرات 
با کشــورهای منطقه به ویژه کشــورهای 
حاشــیه خلیج فارس را مغتنم دانســته و 
از هیچ تلاشــی جهت ایجــاد بازارهای 
جدید بــرای کالاهای صادراتی اســتان 
دریــغ نخواهد کرد. صفا با درخواســت 
از ســازمان های مربوطه بــرای ایجاد و 
راه انــدازی تجارت خــرد در قالب طرح 
پیله وری و کارت مرزنشــینان اضافه کرد: 
طبق اسناد و آمار موجود در دهه ۶۰ میزان 
تجارت پیله وری هرمزگان به کشورهای 
منطقه بیش از تجارت رسمی بوده است و 
بایستی این فرصت را برای توسعه میزان 

صادرات محلی مجدداً احیا کرد.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معدن 
و کشــاورزی بندرعباس در ادامه با گلایه 
از عدم توســعه زیرساخت های صادراتی 

بنادر غرب استان، خاطرنشان کرد: در پی 
تشــدید تحریم های به وجود آمده برای 
کشور دوست و همسایه قطر و فراهم شدن 
بازار جدید و جذاب بــرای تجار ایرانی 
به ویژه اســتان های هرمزگان و بوشــهر، 
بایستی سازمان های متولی تمام توان خود 
را برای توســعه زیرساخت های بندری و 
صادراتی در ایــن بخش به کاربندند.وی 
همچنین در بخش دیگری از سخنان خود 
تنها راه قطع دســت دلالان فرش دستباف 
در هرمزگان را آشــنایی دقیق با بازارهای 
هدف و اســتفاده از تبلیغات گســترده و 
راه اندازی فروشگاه های مجازی دانست 
و افزود: تا زمانی که از بســترهای موجود 
بــرای برندســازی و معرفــی کالاهای 
باکیفیت ایرانی به بازارهای هدف بهره مند 
نشــویم، حــذف دلالان از ایــن بخش 

امکان پذیر نیست.
صفا از اســتقبال اتــاق بازرگانی، 
صنایع، معدن و کشــاورزی بندرعباس 
نسبت به صدور کارت عضویت اتاق برای 

فعالان صنفی و متقاضیان این امتیاز خبرداد 
و بیان کرد: آموزش های لازم را نیز جهت 
افزایش دانش تجــارت برای فعالان این 
حوزه با برگزاری سمینارها و همایش های 
آموزشی با در نظر گرفتن تخفیفات ویژه 
برای جامعه اصناف در دســتور کار قرار 

داده ایم.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معدن 
و کشــاورزی بندرعباس از لیبل گذاری و 
تجاری ســازی صــادرات و محصولات 
صادراتــی به عنوان مهم تریــن اقدام این 
بخش یــاد کرد و گفت: طبق قانون ایجاد 
دفتر و یا ســرای بازرگانی برای تســهیل 
در امــر صادرات کالاهــای هرمزگان در 
کشورها و بازارهای هدف در دست اقدام 

قرارگرفته است.
در ادامــه رئیــس اداره بازرگانــی 
خارجی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان هرمزگان نیز در ادامه با ارائه گزارشی 
از صادرات صنوف تولیدی کشور، اظهار 
کرد: در حوزه تولیدات قنادی، شــیرینی، 

شکلات و خشکبار ظرفیت های مناسبی 
برای صادرات وجود دارد که متأسفانه از 
این ظرفیت به درستی استفاده نشده است.

مجیــد میری با اشــاره بــه انجام 
صــادرات محصــولات تولیدی اصناف 
به کشــورهای منطقه افزود: تشــکیل و 
راه انــدازی میز صادرات اصناف با هدف 
ساماندهی صادرات کالاهای تولیدشده در 
ایــن بخش و با مدیریت اتاق های اصناف 

سراسر کشور انجام گرفته است.
رئیــس اداره بازرگانــی خارجی 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
هرمــزگان با بیــان اینکــه در هرمزگان 
تاکنون صادرات محصولاتی نظیر فرش 
و گلیم، پوشــاک محلی و صنایع دستی به 
کشــورهای منطقه به صورت غیررسمی 
انجام می گرفته اســت، خاطرنشان کرد: 
آمار رســمی از صادرات اصناف اســتان 
وجود ندارد اما برای همه روشن است که 
ظرفیت های عظیم صادراتی در این بخش 

موجود است.

فرماندار حاجی آباد از مسوولان اداره راه و شهرسازی و هم چنین شهرداری این شهرستان خواست با حضور در مجتمع های
 مسکن مهر مشکلات مردم در این مجتمع ها را پیگیری و رصد کنند.

در جلسه ای با حضور رئیس سازمان برنامه و بودجه مطرح شد؛

احتمال واریز حق آلایندگی به حساب 
شهرستان پارسیان

صادرات دومین محموله کالا های 
غیر نفتی از بندرسیریک به کشور عمان

  تا ۲۰ مرداد مهلت تکمیل اطلاعات در سامانه اقدام ملی؛معاون وزیر کار خبر داد:

رئیس اتــاق بازرگانی، صنایع، 
معدن و کشــاورزی بندرعباس 
در ادامه با گلایه از عدم توســعه 
زیرساخت های صادراتی بنادر 
غرب اســتان، خاطرنشان کرد: 
در پــی تشــدید تحریم های به 
وجود آمده برای کشور دوست و 
همسایه قطر و فراهم شدن بازار 
جدید و جذاب برای تجار ایرانی 
به ویژه اســتان های هرمزگان و 
بوشهر، بایســتی سازمان های 
متولــی تمــام تــوان خــود را 
برای توســعه زیرساخت های 
در  صادراتــی  و  بنــدری 
ایــن بخــش بــه کاربندنــد.

گروه اقتصادی -در جلســه ای با 
حضور نوبخت؛ رئیس سازمان برنامه و 
بودجه کشور مسئله واریز حق آلایندگی 
به حساب شهرستان پارسیان مطرح شد.

بــه گزارش اقتصــاد کیش به نقل 
از روابط عمومی فرمانداری شهرســتان 
پارســیان؛ با پیگیریهــای مجدانه دکتر 
همتی؛ اســتاندار هرمــزگان، مهندس 

رضاپــور؛ فرماندار پارســیان و با تلاش 
نماینــده مــردم غــرب هرمــزگان در 
مجلس شــورای اسلامی و نیز همکاری 
مهندس رحیمی؛ معاون سیاسی و امنیتی 
فرمانداری پارســیان که به عنوان نماینده 
این شهرســتان در جلســه دیدار با دکتر 
نوبخت؛ رئیس ســازمان برنامه و بودجه 
کشــور حضور داشــتند موضوع حق 

آلایندگی شهرســتان پارسیان مطرح و 
مورد پیگیری و درخواست قرار گرفت. 

امید آن میرود به زودی حق آلایندگی به 
حساب شهرستان پارسیان واریز گردد .

گروه اقتصادی - فرماندار شهرستان 
سیریک گفت: دومین محموله کالا های غیر 
نفتــی به ارزش یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
 تومان از بندرســیریک به کشــور عمان 

صادر شد.
احمد جمــال الدینــی، فرماندار 

ســیریک گفت: دومین محموله کالا های 
غیر نفتی به وزن ۲۲ تن شــامل میوه و تره 
بار، خشکبار و آب معدنی از بندر سیریک 
به کشــور عمان صادر شد. جمال الدینی 
افــزود: ارزش این محموله صادراتی یک 

میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان است.

گــروه اقتصادی - معاون توســعه 
کارآفرینی وزیــر کار از اختصاص هزار و 
۶۰۰ میلیــارد ریال برای اجرای طرح یارانه 

دستمزد خبر داد.
عیســی منصوری، معاون توســعه 
کارآفرینــی و اشــتغال وزارت تعاون، کار 
و رفــاه اجتماعی اظهار داشــت: در طرح 

پرداخت یارانه دســتمزد، ســرانه هر بنگاه 
در ارتباط با جذب نیروی کار شــغل اولی 
به طور متوســط ۴.۸ نیروی کار بوده است 
که از این میان اســتان لرســتان با بیشترین 
سرانه )۹.٧ نفر( و اســتان کردستان )۲.۱( 
پایین ترین سرانه را کسب کردند. منصوری 
گفت: مبلغ هزار و ۶۰۰ میلیارد ریال از سوی 

ســازمان برنامه و بودجه برای اجرای طرح 
پرداخت یارانه دستمزد اختصاص یافته که 
فاز اول این طــرح با تخصیص ۲۰ درصد 
مبلــغ ابلاغی معادل ۳۲۰.۸ میلیارد ریال در 
قالب کمک های بلاعوض و فنی و اعتباری 
دولت برای برقراری یارانه دســتمزد تعداد 
۵٧۸ شــغل جدید در هشــت استان کمتر 

برخوردار در سال ۹۸ برنامه ریزی شده بود.
وی افــزود: در پی اســتقبال ذینفعان 
از طــرح، عملًا تعداد زیــادی از بنگاه های 
اقتصــادی خصوصــی و تعاونــی در این 
اســتان ها از آن بهــره مند شــدند و به نظر 
می رسد انگیزه برای مشارکت در این طرح 

در سال ۱۳۹۹ نیز تداوم داشته باشد.

گروه اقتصادی - معاونت مسکن و 
ساختمان وزارت راه و شهرسازی، جزییات 
تکمیــل اطلاعــات متقاضیــان دریافت 
تسهیلات کمک ودیعه مسکن را اعلام کرد.

معاونت مســکن و ســاختمان در 
اطلاعیــه ای جزییــات و نحــوه تکمیل 
اطلاعــات متقاضیان دریافت تســهیلات 

کمک ودیعه مسکن را اعلام کرد.بنابر اعلام 
معاونت مســکن و ساختمان، پیرو ثبت نام 
پیامکی جهت پرداخت تســهیلات کمک 
ودیعه مسکن به مستاجران، ضروری است 
به منظور تکمیل فرآیند ثبت نام، متقاضیانی 
کــه به صورت پیامکی بــرای دریافت این 
تسهیلات ثبت نام کرده اند با توجه به آخرین 

رقم سمت راســت از کد ملی به شرح زیر 
از ساعت ۱۱ صبح روزهای مشخص شده 
با مراجعه به سامانه tem.mrud.ir نسبت 
به تکمیل اطلاعــات موردنیاز اقدام کنند. 
۱۵ مــرداد مردادمتقاضیانی که آخرین رقم 
ســمت راســت کد ملی آنها »۲و ۳« است، 
۱۶ مــرداد مردادمتقاضیانی که آخرین رقم 

ســمت راســت کد ملی آنها »۱« است، ۱٧ 
مرداد مردادمتقاضیانی که آخرین رقم سمت 
راســت کد ملی آنها »۵«،»۶«و»٧« است، ۱۸ 
مرداد مردادمتقاضیانی که آخرین رقم سمت 
راست کد ملی آنها »۰«،»۸«،»۹« است، و ۲۰ 
مرداد مرداد کلیه متقاضیان جامانده نسبت به 

ثبت نام در سامانه اقدام کنند.

گروه اقتصادی - مدیرعامل سازمان 
تامیــن اجتماعــی از افزایــش اعتبارات 
تسهیلات پرداختی به بازنشستگان در سال 
جاری خبر داد که بر اســاس آن با افزایش 
اعتبارات این ردیف به ۲۰۰۰ میلیارد تومان، 
رقم وام های پرداختی به پنج میلیون تومان 
رسیده که بین ۴۰۰ هزار نفر توزیع خواهد 

شد.
مصطفی ســالاری ضمن اشــاره به 
اعطای تسهیلات پرداختی به بازنشستگان 
سازمان تامین اجتماعی و افزایش اعتبار آن 
در ســال جاری افزود: تا ســال گذشته این 

اعتبار ۲۰۰ میلیارد تومان بود که به حدود ۵۰ 
تا ۶۰ هزار نفر اعطا می شــد و مبلغ آن سه 
میلیون تومان بود. امسال این اعتبار به ۲۰۰۰ 
میلیارد تومان و مبلغ وام به پنج میلیون تومان 
رسیده که بین ۴۰۰ هزار نفر توزیع می شود.

وی افــزود: تا کنون شــماری از این 
تسهیلات در دو مرحله پرداخت شده است 
و مابقی طی سال در مراحلی توزیع خواهد 
شد. سهمیه استان ها مشخص شده و کانون 
های استانی اسامی را در اختیار سازمان می 
گذارند. درباره وضعیت ســرمایه گذاری 
های اقتصادی ســازمان تامین اجتماعی در 

سال جاری اظهار کرد: طرحی تحت عنوان 
خروج از بنــگاه داری را تدوین کرده و در 
دســتور کار داریم. قرار است با اجرای این 
طرح که حداکثر یکسال زمان می برد در هیچ 
شرکتی بیش از ۴۰ درصد سهامدار نباشیم و 
همچنین در هیچ شرکتی مدیر بنگاه و بنگاه 

دار نباشیم.
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با 
بیان اینکه این طرح در هیئت مدیره تصویب 
و برای هیئت امنا ارسال شده است گفت:  از 
روزی که این طرح در هیئت امنا تصویب و 
به ما ابلاغ شــود متعهدیم که ظرف یکسال 

کاملا از بنگاه داری خارج شــویم و سهام 
خوب با بازده خوب داشــته باشیم و دیگر 
گرفتار مشــغله های شرکت داری و بنگاه 
داری نباشیم. همانطور که گفته شد در هیچ 
شرکتی نباید بیش از ۴۰ درصد سهام داشته 

باشیم.

گروه اقتصادی - سرپرست وزارت 
صنعــت، معــدن و تجارت گفــت: این 
وزارتخانــه به منظور توســعه صادرات و 
کنترل واردات، اصرار بر جلوگیری از ورود 

کالاهایی دارد که مشابه تولید داخلی دارند.
»حسین مدرس خیابانی« با بیان اینکه 
اجازه واردات کالاهای غیر اساسی به کشور 
داده نمی شــود، افزود: در این راستا تاکنون 
دو هزار و ۵۰۰ ردیف تعرفه کالایی مربوط 
بــه اقلام غیرضروری و لوکس یا اقلامی که 
مشابه داخلی داشتند مســدود شده است.

به گفته این مقام مســوول، اقلام یاد شــده 
در ســال ۹٧ افــزون بر ۳.۵ میلیــارد دلار 
و در ســال گذشــته ۲۹۰ میلیون دلار ارز از 
کشــور خارج کردند و در تلاشیم تا امسال 
ارزبری در این حوزه به صفر برســد و فقط 
به مواد اولیه کارخانجات، کالاهای اساسی 
و ماشین آلات و تجهیزات محدود شود.وی 
بیان داشت:  پارسال در مجموع ۴۳ میلیارد و 

٧۰۰ میلیون دلار واردات انجام شــد که ۸۵ 
درصد آن را کالاهای سرمایه ای، واسطه ای 
و مواد اولیه تولید تشکیل می داد و ۱۵ درصد 
دیگــر مربوط به کالاهای مصرفی ضروری 
بود. مدرس خیابانی تاکیدکرد: این وزارتخانه 
اجازه ورود کالاهای غیرضروری از مســیر 
تجارت رســمی را نخواهد داد، زیرا از یک 
طرف پول نداریم و از طرف دیگر مشابه آنها 
به وفور در کشور تولید می شود. وی در ادامه 
درخصوص برنامه های توســعه صادرات 
وزارتخانه توضیح داد: نقطه قوت کشورمان 
که تحت شدیدترین تحریم های ظالمانه قرار 
دارد، تجارت مرزی با همســایگان است و 
باید از این پتانســیل صادراتی استفاده کرد.

سرپرست وزارت صنعت، معدن و تجارت 
ادامه داد: ایران با ۱۵ کشــور همســایه مرز 
مشــترک دارد که ۶۰ درصد صادرات ما به 
این کشــورها انجام می شود، این کشورها 
سالیانه یک هزار و ۲۰۰ میلیارد دلار واردات 

انجام می دهند که ســهم مــا از آن فقط دو 
درصد )حدود ۲۴ میلیارد دلار( اســت. وی 
بیان داشت: اگر بتوانیم این دو درصد را به دو 
برابر افزایش دهیم و میزان تجارت را به ۴۸ 
میلیارد دلار برســانیم، بسیاری از مشکلات 
کاهش خواهد یافت، این مهم وقتی اهمیت 
بیشــتری می یابد که بدانیم مرزهای زمینی 
ما قابل تعقیب و رصد از ســوی دشــمنان 
نیستند. مدرس خیابانی اضافه کرد:  با امضای 
موافقتنامــه همکاری با کشــورهای حوزه 
اوراسیا در پنجم آبان ماه پارسال، ۵۰۰ ردیف 
تعرفــه کالاهای ایرانی صفر شــده و از آن 
زمان تا ۳۰ خرداد ماه گذشــته در همسنجی 
با پارسال، حجم صادرات ما به این کشورها 
۶۳ درصد رشــد داشته است.وی همچنین 
درخصوص اقدامات انجام شــده در حوزه 
مدیریت و تنظیم بازار، یادآوری کرد:  تداوم 
تحریم ها و شیوع کرونا تنظیم بازار را بیش 
از پیش دشــوار کرده و مردم به ویژه اقشار 

ضعیف به شدت تحت فشارند، هرچند قرار 
نیست معجزه بشــود اما تلاش کردیم تا از 
شــدت این دشواری ها بکاهیم. سرپرست 
وزارت صنعــت، معــدن و تجارت گفت: 
با همه ســختی ها و مشکلات، اکنون وفور 
کالا را در ســطح جامعه شــاهدیم و فقط 
چهار میلیون تن کالای اساســی و ضروری 
در بنادر و گمرکات کشــور وجود اســت. 
وی اظهارداشت: از خردادماه گذشته روند 
تخصیص گشایش ارز نیز بهبود یافته که در 
ادامه شرایط بهتری را برای تامین کالاها رقم 

خواهد زد.

گروه اقتصادی - رییس ســازمان 
بورس با اعلام اینکه در ۴ ماه نخست امسال، 
۱۰۰ هزار میلیارد تومان تامین مالی در بازار 
ســرمایه انجام شــده اظهار داشت: فرایند 
پذیرش ۱۴۰ شرکت در بورس و فرابورس 
در جریان است.حسن قالیباف اظهار داشت: 
این در حالی اســت که سال گذشته در این 
مدت ۳۰ هزار میلیارد تومان تامین مالی انجام 
شده بود یعنی امسال بیش از سه برابر تامین 
مالی در بورس تاکنون رشد داشته است.وی 
گفت: هدف گذاری کردیم که رونق در بازار 
ثانویه یا همان بازار ســرمایه به بازار اولیه و 

تولید هدایت شــود. قالیبــاف اصل با بیان 
اینکه تا هفته گذشــته تنها یک عرضه اولیه 
در چهارشنبه ها داشتیم افزود: هفته گذشته 
عرضه اولیه دو برابر شد و این در حالی است 
که آمار ارز اولیه امســال در مقایسه با سال 
گذشته بسیار بیشتر است به طور نمونه کل 
سال گذشته پنج هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان 
عرضه اولیه داشتیم در حالی که در چهار ماه 
نخست امسال ۱۳ هزار و ٧۰۰ میلیارد تومان 
عرضه اولیه انجام شده است. رییس سازمان 
بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه از ابتدای 
سال اقدام های زیادی را برای تسهیل حضور 

بخش خصوصی در بازار ســرمایه و تامین 
مالی آن ها انجام داده ایم افزود:  امسال سران 
ســه قوه مصوبه خوبی در این باره داشتند 
و آن اینکه گذشته مالیاتی شرکت هایی که 
امسال وارد بورس می شوند دوباره بررسی 
نشود که امیدواریم بخش خصوصی از این 

امکان به خوبی استفاده کند.
قالیبــاف اصل گفت: هــم اکنون ۹۰ 
شرکت در فرابورس و ۵۰ شرکت در بورس 
اوراق بهــادار تهران در فرایند پذیرش قرار 
دارند ضمن اینکه امسال بیشترین فعالیت 
ما در بازار سرمایه برای تقویت تامین مالی 

متمرکز شــده اســت.وی همچنین افزود:  
هفته گذشته شــورای عالی بورس، سقف 
صندوق های سرمایه گذاری را از ۱۰ هزار 
میلیــارد تومان به ۳۰ هــزار میلیارد تومان 
افزایــش داد که به این ترتیب هم دولت در 
انتشــار اوراق و هم شرکت ها می توانند از 
این منابع استفاده کنند.رییس سازمان بورس 
و اوراق بهادار با اشــاره بــه اینکه افزایش 
سرمایه شرکت ها را سرعت داده ایم گفت: 
پرونده هایی که در این باره به سازمان بورس 
برسد تعیین تکلیف درخواست کننده، بیش 

از پنج روز به طول نمی انجامد.

گروه اقتصادی - وزیر اقتصاد و امور 
دارایی با تاکید بر عرضه باقی مانده ســهام 
دولتی در بازار سرمایه گفت: وزارت اقتصاد 
هیچ برنامه ای برای وضع مالیات بر عایدی 

سرمایه در بازار سرمایه ندارد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در نود و 
پنجمین نشست شورای گفتگوی دولت و 
بخش خصوصی اعلام کرد وزارت اقتصاد 
هیچ برنامه ای برای وضع مالیات بر عایدی 

سرمایه در بازار سرمایه ندارد.
به گــزارش ایرنا به نقــل از وزارت 
اقتصاد و امور دارایی فرهاد دژپسند، با اشاره 
به تاثیر شیوع ویروس کرونا بر اقتصاد جهان، 
اظهار داشت: در مدت کوتاهی توانستیم با 
وجود نیاز شــدید به واردات برخی اقلام 
مقابلــه با ویروس کرونا، به صادرکننده این 
اقلام تبدیل شــویم. این مسئله پیام مهمی 
دارد و نشــان دهنده آن اســت که ظرفیت 

های اقتصادی در ایران با اهتمام و همراهی 
موثر، شکوفا می شود. رئیس شورای گفت 
وگــو دولت با بخش خصوصی در ادامه به 
شــرایط مناسب بازار سرمایه و نگاه دولت 
به این بازار اشاره داشت و تصریح کرد: باید 
به گونه ای عمل کنیم که عرضه ســهام در 
بازار ســرمایه به صورت مستمر ادامه یابد. 
وی عرضه باقیمانده سهام دولت در شرکت 
های دولتی، در قالب صندوق های سرمایه 

گذاری قابل معاملــه در بورس )ETF( را 
نمونه ای از اجرای این سیاست دانست.

وزیر اقتصاد با اشــاره بــه راه اندازی 
پنجره واحد شــروع کســب و کار در اتاق 
تهران، از نهایی شدن تفاهمات اولیه دادگاه 
های ویژه اقتصادی خبر داد و یادآور شــد: 
موضــوع دادگاه ویژه اقتصــادی که مورد 
اســتقبال قوه قضائیه نیز واقع شده، تا پایان 

اردیبهشت ماه نهایی می شود.

گــروه اقتصادی - مدیــرکل دفتر 
سیاســت گذاری و برنامه ریــزی وزارت 
صنعت، معدن و تجارت گفت: سیاست های 
صنعتی، معدنی و تجــاری در حال تدوین 
می باشد و در سه صنعت خودرو، پتروشیمی 

و نساجی نهایی شده است.
محســن اتابکی در پنجمین جلســه 
ویدئوکنفرانســی با مدیــران برنامه ریزی 
ســازمان های صنعت، معــدن و تجارت 

اســتان ها بیان کرد: سیاست های صنعتی، 
معدنــی و تجــاری بــه صــورت افقی 
)بین بخشی( و به صورت عمودی )خاص 

یک صنعت( در حال تدوین است.
وی افــزود: در ایــن سیاســت ها، 
موضوعــات مرتبط با همه دســتگاه ها و 
سازمان های مرتبط با تولید دیده شده است.

اتابکی موضوع زنجیره ارزش را بسیار 
مهم دانســت و تصریح کرد: زنجیره ارزش 

تولید برای محصولات اولویت دار به عنوان 
یکی از برنامه های معاونت طرح و برنامه در 

حال پیگیری می شود.
مدیرکل دفتــر سیاســت گذاری و 
برنامه ریــزی همچنین گفــت: برنامه های 
ابلاغی وزارتخانه در سال جاری به صورت 

کمی از استان ها پیگیری و رصد می شود.
وی افزود: عملکرد استان ها بر اساس 

اهداف کمی هر استان مشخص می شود.

اتابکــی در این جلســه تصریح کرد: 
ســند آمایش استان ها توسط سازمان برنامه 
و بودجه در حال تدوین اســت و ما نظرات 
حوزه صنعت، معدن و تجارت را در این سند 

دنبال می کنیم.
وی افزود: اگر اســتان ها در خصوص 
بخش صنعت، معدن وتجارت سند آمایش 
نکاتی دارند، به وزارت خانه منعکس کنند تا 

در سند نهایی آمایش هر استان لحاظ شود.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی خبر داد:

جزئیات اعطای تسهیلات به ۴۰۰ هزار بازنشسته 
تامین اجتماعی

سرپرست وزارت صنعت:

اجازه ورود کالاهای با مشابه داخلی را نمی دهیم

قالیباف رییس سازمان بورس؛
فرایند پذیرش ۱۴۰ شرکت در بورس و فرابورس در جریان است

دژپسند وزیر اقتصاد و امور دارایی: 

برنامه ای برای اعمال مالیات بر عایدی سرمایه نداریم

سیاست های صنعتی و تجاری در سه صنعت نهایی شد

به همت اتاق های بازرگانی و اصناف مرکز استان هرمزگان، ظرفیت ها و چالش های تشکیل و فعالیت میز صادرات اصناف با هدف توسعه 
صادرات غیرنفتی استان بررسی شد.

همگرایی بخش خصوصی هرمزگان برای 
توسعه صادرات غیرنفتی

به همت اتاق های بازرگانی و اصناف مرکز استان هرمزگان  محقق می شود:
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